
ProtokoN Nr 44116
pos iedzen ta Zarzqdu Powiatu M i nskiego

w dniu 8 lutego 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan f arczyhskr
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie ZarzEdu : t-ukasz Bogucki
Marek Pachnik
Piotr WieczoreK

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Andrzej Solonek - dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcieposiedzenia.
2 Przylqcie porzqdku obrad
3 Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Przyjqcie projektow uchwal i innych materialow na Xll sesjq Rady Powiatu Minskiego
5 Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol

Ekonomicznych w Mihsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Doszkalanie nauczycieli
sposobem na motywowanie uczniow do nauki jqzykow obcych" w ramach programu
Erasmus+
Sprawy oSwiatowe
Podjgcie uchwaly w sprawie uZyczenia czqsci nieruchomoSci poloZonej w miejscowosci
Latowicz, stanowiqcej drogg powiatowq nr 2232W
Sprawy z zakresu gospodarki nieruchomoSciamr
Sprawy drogowe.
Sprawy inwestycyjne
Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 rok
Sprawy rozne
Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 25 stycznia 2016 r.

Zamkniecie posiedzen ia
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Ad, 1

Starosta - Antoni Jan Tarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednoglosnie.

Ad. 3
Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:

- w dniu 2 lutego br, uczestniczyl w Konwencie Wojtow i Burmistrzow
zorganizowanym w Wielgolesre gm. Latowicz. W Konwencie uczestniczyla m.in.
posel Teresa Wargocka i glownym tematem byly zmiany w ustawie o systemie
oswiaty, zmiany w Karcie Nauczyciela, kwestie zwiqzane z finansowaniem o6wiaty.



Poinformowal, 2e nie ma w powiecie gminy, ktora nie przeznaczataby na o5wiatg
wiqcej srodkow niZ otrzymywana subwencja. Ponadto poruszone byNy tematy
bezpieczef stwa, Planu zrownowazonego rozwoju publicznego transporlu
zbiorowego dla Powiatu IVihskiego Pojawila siq inicjatywa zorganizowania skansenu
w ZS w Siennicy.
- odbylo siq spotkanie z w-ce burmistrzem Sulejowka w zakresie wspolnej realizacji
inwestycji na ul. Asfaltowej w Sulejowku,
- odbylo siQ posiedzenie Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku zorganizowane
w nowym komisariacie Policji w Stanislawowie,
- zorgantzowane zostalo kolejne spotkanie w sprawie Planu zrownowazonego
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Minskiego,
- otrzymaliSmy odmownq odpowiedz z Mazowieckiego Urzgdu Wojewodzkiego
odnosnie zwrotu kosztow poniesionych na utrzymanie nieruchomo6ci w Janowie,
- wyrazil zgodq, aby Stowarzyszenie Lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi Minskiej
mialo adres do korespondencji na ul. Kosciuszki 3,
-. wystqpit do SKO o stwierdzenie niewaznosci decyzji wydanej przez Wydzial
Srodowiska i Rolnictwa zezwalajqcel na prowadzenle dziatalno6ci w zakresie
zbierania odpadow w Pustelniku,
- wplynglo pismo podpisane przez ok. 40 pracownikow ZSA z proSbq o spotkanie
z Radq PedagogicznqZSA i ustalono termin na 15 lutego br. godz. 16.20.
- firma lnter Broker prowadzi w naszym imieniu negocjacje z fumq ubezpieczeniowq
w zakresie wyptaty odszkodowania za straty poniesione w wyniku pozarow na
ul. Stankowizna.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawacn:
- w dniu 29 stycznia br. ogloszony zostat wyrok w sprawie p. M. Chwedoruk; zostaty
podtrzymane nasze argumenty, nie zostala przywrocona do pracy, zasqozone
zostalo odszkodowanie w wysokoSci 3-miesigcznego wynagrodzenia z powodu
btqdnego sposobu wypowiedzenia umowy o pracq,
- otwarcie ofert w przetargu na wyposa2enie pawilonu w SPZOZ nastqpi g lutego br.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawit projekt porzqdku obrad sesji

Rady Powiatu w dniu 24 lutego br.:
- Informacja Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy Pozarnej w Mirisku
Mazowieckim o stanie bezpieczehstwa powiatu w zakresie ochrony
przeciwpozarowej.
Material przyjqto bez uwag.
- Sprawozdanie z dzialalnoSci Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mihsku
Mazowieckim i efektow pracy organizatora pieczy zastgpczel za 2015 rok oraz
wykaz potrzeb w zakresie pomocy spolecznej i systemu pieczy zastqpczej.
Material przyjqto bez uwag.
- Sprawozdanie Starosty z dzialalnoSci Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku za
2015 r.

Material przyjqto bez uwag.
- Sprawozdanie Zarzqdu Powiatu dotyczqce umarzania, odtaczania terminow
oaz rozkladania na raty nalezno6ci pienigznych majqcych charakter
cywilnoprawny przypadajqcych Powiatowi Minskiemu i jego jednostkom
organizacyjnym
Material przyjqto bez uwag.



- Podjqcie uchwaly w sprawie przyjgcia Planu zr6wnowazonego rozwoju
publicznego transporlu zbiorowego dla Powiatu Minskiego.
Materiat przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg projektu pod tytutem
,,Aktywizacja osob mtodych pozostajqcych bez pracy w powiecie minskim (ll)"
w ramach I Osi Priorytetowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj
2014 - 2020.
Materiat przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na udzial Powiatu Minskiego
w realizacji projektu ,,Nowoczesny elektronik" w ramach Osi Priorytetowej X
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego na lata
2014 - 2020.
Materiaf przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wyrahenia zgody na udzial Powiatu Minskiego w
realizaqi projektu ,,StaZ i praktyka do sukcesu zawodowego" w ramach osi
Priorytetowej x Regionalnego Programu operacyjnego wojewodztwa
Mazowreckiego na lata 2014 -2020.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaty w sprawie wylqczenia niektorych szkol z Centrum Ksztalcenia
Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim oraz ich likwidacji,
Material przylqto bez uwag.
- Podjqcie uchwaty w sprawie wylqczenia Liceum Profilowanego z Zespotu Szkot
im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim oraz jego likwidacji.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wylqczenia Liceum Profilowanego z Zespolu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim orazjego likwidacji.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wylqczenia Liceum Profilowanego z Zespolu Szkol
Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim oraz jego likwidacji
Material przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wytqczenia Liceum Profilowanego z Zespolu Szkol
Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowieckim oraz jego
likwidacji.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wylqczenia Szkoty Policealne j z Zespotu Szkol Nr
I im. Kazimierza wielkiego w Minsku Mazowieckim oraz jej likwidacji.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w drodze
darowizny Miastu Mirisk Mazowiecki nieruchomosci stanowiqcej wlasnosc
Powiatu Miriskiego.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski wyjasnil, ze chodzi uregulowanie stanu
prawnego nieruchomosci, na ktorych znajdujq sig ulice na terenie miasta Minsk
Maz.
Materiat przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaty w sprawie wyboru bieglego rewidenta do przeprowadzenia
badania sprawozdania finansowego Powiatu Miriskiego za2O15 r.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e zgodnie z art. 268 ustawy
o finansach publicznych roczne sprawozdanie jednostki samorzqdu
terytorialnego, ktorej liczba mieszkancow ustalona przez GUS na dzien 31 12.
oKu poprzedzajqcego przekracza 150.000 mieszkafcow podlega badaniu przez



biegtego rewidenta. Wyja6nila, 2e liczba mreszkancow powiatu minskiego
ustalona pzez GUS na dzien 31.12.2014 r. wynosi 150.889. Dodata, ze zgodnie
z art.. 66 ust. 4 ustawy o rachunkowoSci wyboru podmiotu uprawnionego do
badan ia sprawozd an ia dokon uje organ zatwierdzajqcy sprawozdanie finansowe
jednostki.
P. Teresa Bqk powiedziala, ze do chwili obecnej wplyngly dwie oferty na kwotq
8.000 zl i 22.000 zl,
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji dla szkol publicznych prowadzonych pzez inne niz Powiat Minski osoby
prawne lub osoby fizyczne oraz niepublicznych szkol i placowek, a takZe trybu
i zakresu kontroli prawidlowosci pobrania iwykorzystywania tych dotacji.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, Ze wprowadzane zmiany
wynikajq z obowiqzku poprawy nieprawidlowosci stwierdzonych przez Rlo.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Minskiego na lata 2016 -2024.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu
Mihskiego na 2016 r.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila zmiany w uchwale budzetowej,
dotyczqce m. in,:
- przeznaczenia kwoty 142.500 zl na zwiqkszenie rozchodow z tytulu splat
zaciqgniqtych poZyczek z WFOS|GW w Warszawie (wynika z koniecznosci
zwrotu czgsci po2yczek, ktore zostaly warunkowo umorzone w latach 2011-2012,
w zwiqzku z olrzymaniem dofinansowania ze srodkow unijnych do
termomodern izacj i budyn kow SPZOZ),
- zwiqkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotg 16.000 zI na wykonanie lV
etapu prac w zakresie modernizacji ewidencji gruntow i budynkow jednostki
ewidencyjnej Latowicz,
- zwigkszenia planu wydatkow o kwotq 43.764 zl z przeznaczeniem na
wypoczynek zimowy dzieci i mlodzieZy z Domu Dziecka w Falbogach zgodnie
z wolq darczyncy,
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotq 76.390 zl, z lego 6g.118 zl
przeznacza sig na adaptacjg nowej pracowni w ZS Nr 1 w Minsku Maz.
- zwigkszenia planu wydatkow w kwocie 4.512 zl z przeznaczeniem na
prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego przez Powiatowe Centrum
Pomocy Rodzinie w ramach wspolnego wykonywania zadan z gminami,
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotq 881.500 zl na zwrot
nienaleznie uzyskanej kwoty czqsci o6wiatowej subwencji ogolnej za rok 2011,
w zwiqzku z ustaleniami kontroli Urzqdu Kontroli Skarbowej,
- zwigkszenia planu wydatkow majqtkowych o kwotg 10.000 zl z przeznaczeniem
na wykonanie dokumentacji technicznej na dwie windy w budynkach DpS
"Jedlina" w Mieni,
- zwiqkszenia planu wydatkow majqtkowych:
na wykonanie dokumentacji na Przebudowg skrzyzowania drogi gminnej
nr 220325W z drogE powiatowq nr 2212W w msc Rudzienko, w kwocie 5,000 zt
na wykonanie dokumentacji na Przebudowg skrzyzowania drogi gminnej
nr 220306w z droga powiatowq nr 2107w w msc. Rynia, w kwocie 3,000 zt
na wykonanie dokumentacji Przebudowy skrzy2owania drogi gminnej
nr 220716W z drogq powiatowq nr 2237W w kwocie 4.000 zl
na wykonanie dokumentacji na Przebudowg skrzyzowania drog gminnych
ul. Rynek i Krolowej Bony z drogq powiatowq nr 2232W.



- Podjqcie uchwaly w sprawie powolania Komisji Statutowej.
Material przyjgto bez uwag.

Ustalono, 2e wprowadzony zostanie do porzqdku punkt dotyczqcy Koncepcji
funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim.

Ad. 5
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

we wrze5niu2015 r. Rada Powiatu wyrazila zgodg na realizacje przez ZSE w Mihsku
Maz. projektu w ramach programu Erasmus +, w zwiEzku z tym nalezy upowaznic
dyrektora Zespolu Szkot Ekonomicznych do realizacji projektu. Dodala, ze termin
realizaqi projektu to kwiecien- czerwiec 2016 r. Nastqpnie odczytata projekt uchwaty
w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol Ekonomicznych
w Minsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Doszkalanie nauczycieli sposobem na
motywowanie uczniow do nauki jgzykow obcych" w ramach programu Erasmus+;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 271116 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol Ekonornicznych w Minsku
Mazowieckim do realizacji projektu ,,Doszkalanie nauczycieli sposobem na
motywowanie uczniow do nauki jgzykow obcych" w ramach programu
Erasmus+.

Ad. 6

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przypomniala, 2e
na poprzednim posiedzeniu Zarzqdu omawiany byl planowany nabor do klas
pierwszych na rok szkolny 201612017 i zwrocila sig do Zarzqdu o podjgcie decyzji
w tym zakresie.
Przypomniala, 2e byta propozyqa, aby wyjsc z mniejszq liczbq klas i ewentualnie
po2niej podczas elektronicznej rejestracji przez mlodzie2 prowadzona bytaby
obserwacja, ktore oddzialy cieszq siq wiqkszym zainteresowaniem iwowczas podjgta
zostalaby decyla o zwigkszeniu liczby oddzialow.
Wyjasnila, 2e w bie2Ecym roku funkcjonujq 44 oddzialy, a na rok szkolny 201612017
zaproponowata wyjsc z liczbq 42 oddzialow.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, ze staniemy przed dylematem
dotyczqcym iloSci oddzialow w szkolach, ale rowniez ktore klasy majq funkcjonowac
w danej szkole. To co proponuje naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji jest o tyle
zasadne, ze latwiej jest nam zwigkszyc np. o jeden liczbg oddziafow i nie ponosimy
dodatkowych kosztow zwiqzanych z lym, 2e sq to klasy niepelne, ni2 tworzyc klasy
potowkowe.

Zarzqd Powiatu podjqt decyzjg, 2e na rok szkolny 201612017 zaplanowane sE
42 oddzialy.

Kolejno p, Emilia Piotrkowicz przedstawila informacjg nt. aktualnej sytuacji
w Zespole Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz., w zwiqzku z pismem, ktore
wplyngto od grupy nauczycieli (10 osob na 58 zatrudnionych). Pismo to zostalo
przekazane dyrektorowi ZSA celem odniesienia siq do poruszanych kwestii. DodaNa,
ze dyrektor poinformowala, 2e w zwiqzku z trwajqcq Wzerwq zimowq wszelkie
wyjasnienia zlo2y 17 lutego br. Ostatniego dnia zajqc dydaktycznych w szkole



(29,01.br.) nauczyciele, pracownicy administracji zloZyli list protestacyjny
w odniesieniu do pienruszego zloZonego pisma izwrocili siq o pilne spotkanie ze
Starostq w celu wyjasnienia zaistnialej sytuaclr.
Dodala, ze dyrektor ZSA zwolala nadzwyczajne posiedzenie Rady Pedagogicznej na
dzien 15 lutego br. na godz. 16.20 i poinformowala, 2e w spotkaniu bgdq
uczestniczyc Starosta - Antoni Jan Tarczynski, Wicestarosta - Krzysztof Plochocki
i naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji.

P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e pracownicy Wydzialu Oswiaty i Promocji
przeprowadzili kontrolg w ZSA w dniach 2 i3lutego br., zeby odnieSc siq tylko do
niektorych kwestii poruszanych w pierwszym piSmie tzn. 5 minutowych przerw oraz
zatrudniania nauczycieli bez kwalifikacji. CzynnoSci kontrolne na tym etapie zostaly
zakonczone. Wyjasnila, 2e wszystkich dokumentow nie uzyskalismy ze wzglgdu na
okres feryjny, a dyrektor zaraz po feriach dostarczy brakujqce zestawienia.

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siq do naczelnika Wydzialu
o wstgpne wrazenia po kontroli.
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji powiedziala, 2e wstgpne wra2enia sq
pozytywne, badano okres 4lat, czy sytuacja zatrudnienia nauczycieli bez kwalifikacji
dotyczyla danej osoby, danego przedmiotu, czy tez w zaleznosci od sytuacji, gdy
dyrektor musial zatrudnic nauczyciela do prowadzenia zajqc, nawet gdy nie mial
wszystkich wymaganych kwalifikacji oraz czy zachowane byly procedury wymagane
prawem oSwiatowym.
P. t-ukasz Bogucki zapytal, czy Io nie jest tak, 2e organ prowadzqcy moze wyrazic
zgodg na zatrudnienie nauczyciela nawet, gdy brakuje kwalifikacji.

Naczelnik Wydziatu powiedziala,2e jest taka mozliwosc.
P. Marek Pachnik zwrocil uwagq, 2e zgodq wyra2a nie organ prowadzqcy,

a kurator oswiaty.
P. Emilia Piotrkowicz wyjaSnila, 2e odnosnie kwalifikacji zgodq wyraZa kurator,
a organ prowadzqcy w zakresie zatrudnienia na podstawie przepisow Kodeksu
Pracy, a nie na podstawie przepisow Karly Nauczyciela.

P. Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, ile osob podpisalo sig pod tym
drugim pismem, ktore wptynglo zZSA.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e pismo to zostalo podpisane przez 38 osob.

P. Marek Pachnik zwrocil sig z pytaniem, jak to jest, 2e przychodzi kontrola do
jednostki, a dyrektor mowi, ze nie ma dokumentow i przygotuje je po feriach,
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji powiedziala, Ze kontrolujqcy zwrocili sig
o przygotowanie wykazu, a dyrektor wyjasnita, ze nie ma w tej chwili pracownikow bo
sq ferie i nie moze go przygotowac.

P. Marek Pachnik stwierdzil, ze sq dwie mozliwosci, albo dokumenty sq albo
ich nie ma.
P. Emilia Piotrkowicz wyjasnila, 2e nie posiadamy kompetencji do wglqdu do teczek
akt osobowych, w zwiqzku z tym zwrocilismy sig o przygotowanie zestawienia
obejmujqcego okres 4laI,2eby moc wychwycic te osoby, ktore byly zatrudnione bez
kwalifikacji. Dyrektor wyjasnila, 2e byty dane wykasowane, 2e wymaga to
sporzqdzen ia rgcznego.

P. Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, czy byla taka sytuaila,2e jakies
dokumenty powinny byc, a ich nie bylo.
Naczelnik wydziatu oswiaty i Promocji powiedziala, ze nie wszystkie.

Czlonek Zarzqdu Marek Pachnik zapylal, czy kontrola zostala juz
zakonczona.



P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e kontrola jeszcze siq nie zakonczyla, czekamy
na dostarczenie przez dyrektora dokumentow.
P. Marek Pachnik zwrocil sig z pytaniem, o jakie dokumenty zwrocili siq kontrolujqcy.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e w zakresie przestrzegania przepisow bhp.
Obowiqzki te realizuje nauczyciel, ktory ma odpowiednie przygotowanie, ale byl na
feriach w zwiqzku z tym dyrektor nie wszystkie dokumenty mogla udostqpnic.
Kontrolowano rowniez kwestie zwiqzane z ustaleniem 5 minutowych przerw, ale
takze, czy szkola spelnia wymagania zgodnie z rozporzqdzeniem MEN
o bezpiecznych warunkach. Dodala, ze dyrektor niektore dokumenty przedstawila,
a w niektorych przypadkach dotyczqcych szczegolowych spraw, niezbqdna jest
osoba odpowiedzialna.

Czlonek ZarzEdu - t-ukasz Bogucki stwierdzit, 2e wowczas nie bqdzie to
dokument pisemny tylko wypowiedzi danego pracownika.
P. Marek Pachnik stwierdzil, ze dokumenty powinny znajdowac sig w szkole, bez
wzglgdu, czy ten pracownik jest, czy go nie ma.

starosta Antoni Jan Tarczynski zaproponowal, ze gdy zostanie
przygotowany ju2 protokol z kontroli z ustaleniami, wowczas odniesiemy sig do
niego. Musi w nim byc odpowiedz, jakich dokumentow brakowalo, bo jezeli byla
potrzeba zrobienia zestawienia za okres kilku lat, a nie ma takiego obowiqzku to tego
po prostu nie bylo i dopiero trzeba bylo przygotowac, albo jest potrzeba protokolu,
ktory powinien byc, a go nie ma.

Naczelnik - Emilia Piotrkowicz wyjaSnila, Ze wszystkie przerwy w szkole sq
5 min., a jedna przerwa obiadowa 45 min. W latach ubiegtych ten problem byt
omawlany, Rada Pedagogiczna zaakceptowala dlugosc przerw i przeglosowala,
i zostato to uregulowane w statucie szkoly

P. Marek Pachnik zwrocil sig z pytaniem, czy Sanepid nie miat uwag ze
wzglgdu na higieng pracy,
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e nie ma takiego dokumentu, ktory
zobowiqzywalby dyrektora, natomiast Sanepid zalecenie wydaje na ogol tylko
w szkolach podstawowych w nauczaniu zintegrowanym klasy l-lll.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytal pismo dyrektora Zespolu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Maz. informujqce, 2e po zasiggniqciu opinii Kuratora
Oswiaty odwolala zastqpcq dyrektora.

Ad. 7
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

poinformowal,2e Wojt Gminy Latowicz zwrocit sig z prosbq o uZyczenie czqsci
dzialki nr ew. 556/1 w Latowiczu stanowiqcej czgsc drogi powiatowej nr 2232W
Latowicz-Dqbrowka-Wq2yczyn w celu realizaqi przez gminq zadania polegajqcego
na przebudowie ul. Krolowej Bony w Latowiczu. Dodal, ze okres u2yczenia do dnia
31 grudnia 2023 r,

Wyjasnit, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie uZyczenia czgsci nieruchomoSci
polozonej w miejscowosci Latowicz, stanowiqcej drogg powiatowq nr 2232W;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat siq jed noglosnie.

ZarzEd Powiatu podjql uchwaNg Nr 272116 w sprawie u2yczenia czgsci
nieruchomoSci polo2onej w miejscowo6ci Latowicz, stanowiqcej drogg
powiatowq nr 2232W.



Ad.8
Naczelnik - Wojciech Osihski odczytal pismo Wydziatu Skarbu Panstwa

i Nieruchomosci Mazowieckiego Urzqdu Wojewodzkiego dotyczqce dobr ziemskich
Janowo, w ktorym stwierdzono, ze brak jest przeslanek do odpowiedzialnosci Skarbu
Panstwa reprezentowanego przez Wojewodg Mazowieckiego i zaplaty kwoty
kosztow zwiqzanych z zabezpieczeniem nieruchomosci przez Zarzqd Powiatu.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedziat, ze nie jest usatysfakcjonowany
tq odpowiedziqi bqdzie proponowal dalsze dzialania.
P. Wojciech Osinski poinformowal, 2e wptynqly 3 wnioski osob fizycznych o podjqcie
negocjacji w sprawie ustalenia odszkodowania w przypadkach, gdy robiony byt
podziat nieruchomosci i zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego czgsc
nieruchomoSci z mocy prawa przeszla na wlasnoSc powiatu na poszerzenie drog
powiatowych. Zgodnie z ustawq o gospodarce nieruchomoSciami poprzednim
wlascrcielom przysluguje odszkodowanie w wysoko5ci uzgodnionej pomiqdzy
stronami. WyjaSnit, 2e je2eli do uzgodnienia wysokosci odszkodowania nie dojdzie,
wowczas poprzedni wla6ciciele mogq wystqpic do Starosty o ustalenie
odszkodowa n ia w trybie postqpowa n ia ad m i n istracyj nego.
Nastgpnie powiedzial, ze wnioski dotyczq:
- dzialki o nr ew. 212112 w Kazimierowie gm. Halinow o pow. 12 mkw.
- dzialki o nr ew. 9112 w Okuniewie o oow. 597 mkw.
- dzialki o nr ew. 131110 w Starej Wsi gm. Siennica o pow. 652 mkw.

Zarzqd Powiatu w wyniku przeprowadzonego glosowania, jednogloSnie
upowaznil do przeprowadzenia negocjacjl p. Wojciecha Osinskiego i Wicestarostg -
Krzy szlof a Ploch ock i eg o.

Ad. 9
Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek poinformowal,2e wplynqt wniosek dotyczqcy

decyzji ustalajqcych oplaty za umieszczenie w pasach drogowych urzqdzen
infrastruktury technicznej zwiqzanych z projektem ,,lnternet dla Mazowsza". Wyjasnil,
ze wystqpila kancelaria adwokacka dzialajqca w imieniu spolki KBTO sp. z o.o.
Dyrektor ZDP w Minsku Maz. wyjasnil, ze w 2004 r. przyjgte zostaty przez Radg
Powiatu wysokoSci opNat, na terenie zabudowanym 20 zllmkw. rzutu urzqdzen
obcych, a poza terenem zabudowanym 1 0 zllmkw . Dodal, 2e jeheli chodzi o oplaly za
umieszczenie infrastruktury telekomunikacyjnej to mamy takich decyzji 10 i opiewajq
na kwotg ok. 15.000 zl rocznie. Dodat, ze firma wystqpifa o zmniejszenie tych opNat.
Dyrektor wyjasnil, 2e zgodnie z Kodeksem dobrych praktyk wsparcia inwestycji
szerokopasmowych, optaty sq zgodne zlym kodeksem, a takie optaty majq ustalone
rowniez drogi krajowe, powiat wqgrowski, a w powiecie otwockim kwoty te sE
wyZsze. W zwiqzku z powyZszym nie widzi potrzeby zmniejszania wysokosci tych
oolat.

Przeprowadzono glosowanie, w ktorym Zarzqd Powiatu jednogtosnie
postanowil utrzymac dotychczasowe stawki oplat.
Kolejno dyrektor Andrzej Solonek przedstawil wniosek Urzgdu Miasta w Sulejowku
o zaopiniowanie budowy skrzyzowania typu rondo u zbiegu ulic Bema i Armii
Krajowej w Sulejowku. wyjasniN, 2e drogi te nie majq stycznosci z drogami
powiatowymi.
Zaproponowal pozytywnie zaopiniowac powyzszy wniosek.



Przeprowadzono glosowanie, w ktorym Zarzqd Powiatu jednogloSnie
pozytywnie zaopiniowal budowg skrzy2owania typu rondo u zbiegu ulic Bema i Armii
Krajowej w Sulejowku.

Nastgpnie p. Andrzej Solonek przedstawit wniosek firmy Grupa Arch-Bud Artur
Czy2ewski z Halinowa dziatajqcej w imieniu Gminy Halinow o zaopiniowanie
geometrii drogi w projekcie budowlanym ,,Przebudowa drogi gminnej nr 221445W
(ul. J. Bema) budowa chodnika i sciezki rowerowej wraz z budowq sieci
elektroenergetycznej oswietlenia". Dodal, 2e Gmina Halinow wykonata projekt
w zakresie budowy sciezki pieszo-rowerowej szeroko6ci 4 m, a wlqczenie
promieniem luku ponad B m.
Zaproponowal pozytywnie zaopiniowac powyzszy wniosek.

Przeprowadzono giosowanie, w ktorym Zarzqd Powiatu jednoglosnie
pozytywnie zaopiniowal geometrig przedmiotowej drogi w zakresie skrzy2owania
z drogq powiatowq nr 2203W Wielgolas Brzezinski-Desno-Chobot-Kqty
Go2dziejewskie D ru g ie.
Dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych poinformowal, 2e przygotowane zostalo
postgpowanie przetargowe w zakresie zadania budowa ciqgu pieszo-rowerowego
w ul. Asfaltowej w Sulejowku. Termin wykonania dokumentacji okreslono do
15 wrzeSnia, a nastgpnie wystqpimy o wydanie decyli o pozwoleniu na budowg.
Bgdzie staral sig przyspieszyc, ale takie sq procedury realizacji inwestycji w cyklu
spec ustawy. WyjaSnil, ze musimy miec decyzjg SrodowiskowE, na tym etapie mogq
byc odwolania, czy uwagi dotyczqce decyzji srodowiskowej szczegolnie jeSli chodzi
o pozyskanie dzialek. Nastgpnie caly cykl wykonania i uzgodnien tej dokumentacji,
a ewentualnie pozniej moZna wydac decyzjg z rygorem natychmiastowej
wvkonalnosci.
Starosta - Antoni JanTarczynski zaproponowal, aby termin wykonania
ustalic do konca sieronia.

P. Andrzej Solonek dodal, 2e zadanie to realizowane bgdzie
nawierzch ni bitumicznei.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski poruszyl kwestiq inwestycji wpisanej do
budzetu powiatu dotyczqcej ul. Koscielnej iul. Przemyslowej w Minsku Maz., a ktora
jest wpisana na listg rezerwowq do dofinansowania. WyjasniN, 2e rozmawial
z wicewojewodq Sylwestrem Dqbrowskim i z uzyskanych informacji jest szansa na
pozyskanie srodkow . Zwrocil siq z pytaniem czy realizujemy to zadan ie z nadzie1q na
pozyskanie Srodkow w pelnym zakresie, czy zrealizujemy czqsc tego zadania
i zrealizujemy czgSc tego zadania i zrealizujemy za srodki zapisane w budzecie,
ewentualnie jak bgdq Srodki z programu to o nie siq ubiegac. Jesli nie zaczniemy
zadania to nie ma szans na pozyskanie pieniedzy Dodal, ze wniosek zlozylismy na
caly etap l, ateraz bysmy z niego realizowali tylko czQsc i czy bylby uznany zaren
sam wniosek.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji powiedzial, 2e rozmawiaN z pracownikiem
Mazowieckiego Urzgdu Wojewodzkiego i powiedziat, 2e jakakolwiek zmiana
powoduje ponownq oceng wniosku. \N zwiqzku z tym lepiej realizowac zgodnie ze
zloZonym j uz wn ioskiem.

Starosta poinformowaN, 2e wptynqlo pismo Przewodniczqcego Rady Gminy
Minsk Mazowiecki z informacjq, 2e Rada Gminy dokonala zmiany w budzecie
powiatu polegajqcej na wyjgciu z budzetu zadania wspolnego zadania dotyczqcego
budowy chodnika w Barczqcej i zwrociNa siq o sfinansowanie zadania w wtasnych
Srodkow powiatu. Dodal, 2e rozmawiaN z Wojtem Gminy Mirisk Mazowiecki

dokumentacji

w technologii



i najblizsza sesja Rady Gminy bqdzie 11 lutego i byc moze Jeszcze jakies zmiany
w tym zakresie bqdq i powrocimy do tematu.
Starosta stwierdzil, 2e czy bqdziemy to zadanie realizowac z gminq czy nie to nalezy
w petnym zakresie przygotowac dokumentacjq na ten odcinek od przejazdu
w kierunku Mieni, a co do realizacli, bqdzie ewentualnie realizowana etapami
w kolejnych latach.

Ad. 10
Naczelnik Wydziatu Inwestycji Wincenty Bartnicki poruszyl kwestig

utrzymania ulic na terenie miasta Minsk Mazowiecki bqdqcych naszymi drogami
powiatowymi. W zawartym w ubieglym roku pomiqdzy powiatem i miastem Minsk
Mazowiecki porozumieniu przyjqty zostal zakres zeczowy robot i okreslone stawki.
Pod koniec ubiegtego roku Miasto Minsk Mazowiecki zwrociNo sig z propozyqq
zmiany tych cen tlumaczqc, ze Swiadczqcy te uslugi Zaklad Gospodarki Komunalnej
popetnit blqd przygotowujqc kalkulacjg i za okreslonq w porozumieniu kwotg nie sq
w stanie wykonac zadania. Trwajq dyskusje na temat wielkoSci pomocy finansowej
powiatu. Miasto zaproponowalo, zeby to byla kwota ponad 120,000 zl, Dodal, Ze
w miqdzyczasie przekazaliSmy czgsc ul. Dqbrowki, a przelqlismy ul. A. Mickiewicza,
ale sprawy wlasnosciowe nie zostaly jeszcze uregulowane w zwiqzku z tym zakres
rzeczowy na chwilg obecnq nie moze ulec zmianie. Przedstawiona zostata do analizy
propozycja kosztowa to 100.000 zt.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki zwrocil sig z pytaniem, czy jestesmy
w stanie zrealizowac to zadanie w inny sposob np. oglaszajqc postgpowanie
przetargowe i wybrac firmg.

Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek powiedziat, ze jest to mozliwe do wykonania.
Naczelnik Wydziatu Inwestycji powiedzial, 2e nale2y zajqc stanowisko, czy
przystajemy na tq kwotg, czy nie. Dodat, ze jego zdaniem Srodki na zimowe
utrzymanie drog nie zostaly wykorzystane. Odniost siQ rowniez do propozycji
codziennego czyszczenia Smietniczek na ulicach twierdzqc, 2e ta czqstotliwoSc jest
na wyrost i nie ma takiej potrzeby, a jednoczeSnie powoduje to wzrost kosztow.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e otrzymala rozliczenie okresu
'1 lipca-31 grudnia 2015 r. Wyja5nila, 2e ZGK jest jednostkq budzetowq, w ktorej
statucie nie ma informacji, 2e Swiadczy uslugi na zewnglrz. Dodala, 2e widzi
niebezpieczenstwo w sposobie rozliczania. WyjaSnila, 2e przekazalilmy srodki
w kwocie 39.806 zl, natomiast ZGK wykazal, ze wydatkowali na realizacjq 4 zadan
ponad 60.000 zl. Do rozliczenia nie zalqczone zostaly faktury potwierdzajqce
wykonanie wydatkow.. Zwrocila uwage, 2e w przedstawionym rozliczeniu jest np.
zakup materiatow i wyposazenia na kwotg 10.000 zl, poza tym zakup ustug
pozostalych, co Swiadczy o tym, 2e zakupujqna ten cel uslugi od innej firmy kwota
27.000 zt.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, Zeby Skarbnik Powiatu wystqpita do
ZGK o dokumenty, sE jej niezbqdne do rozliczenia.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil siq z pytaniem, czy jeste5my w stanie
wczeSniej przeprowadzic zapytanie do firm, za jakq kwotq wykonalyby okreslony
zakres zadan.

skarbnik Powiatu przypomniala, 2e wystosowane byto pismo, w ktorym
proponowali6my, aby jeden rok dzialania uptynql i sprawdzimy, jak to porozumienie
bgdzie realizowane iwowczas zastanowimy siq nad dalszym funkcjonowaniem.
P. Wincenty Bartnicki zwrocif rowniez uwagQ, ze kwota dotacji podlega corocznej
waloryzacji, a w tym roku jest deflacja.



Skarbnik Powiatu powiedziala, ze do 15 lutego musimy przekazac Srodki,
a nie mamy wielkosci jaka jest do przekazania, w zwiqzku z tym zaproponowal,
zebysmy ze swojej strony przygotowali i przekazali aneks.

starosta podsumowujqc, powiedzial, ze utrzymujemy warunki, ktore sq,
a dyrektor ZDP dokona rozeznania kosztow realizail tego zadania. Natomiast
Skarbnik Powiatu wystqpi na pismie o niezbqdne dokumenty do rozliczenia.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji przedstawil sprawozdanie z realizaqi zamowien
publicznych udzielonych przez powiat otaz powiatowe jednostki organizacyjne
w 20'15 r.:
- dostawy - lqcznie 22 zamowienia na kwotq 2.685.707,37 zl ( w tym 15 przetargow
nieograniczonych, 5 z wolnej rgki,2 zapytania o cenq)
- uslugi - lqcznie 18 zamowien na kwotg 1.451.147,23 zt (w tym 16 przetargow
nieograniczonych, 2 z wolnej rqki)
Roboty budowlane - lqcznie 17 zamowien na kwotq ii.g73.4gs,j2 zt (w tym
'15 przetargow nieograniczonych,2 z wolnej rgki).
Odwotan nie bylo.
Zar zqd Powi atu przyjql p rzed stawi o n q i nfo rm a c1 q.

P. Wincenty Barlnicki poruszyl kwestiq dotyczqcq rozbudowy istniejqcego
budynku dydaktycznego ZS Nr 1 w Minsku Maz. o lqcznik i halq sportowq. Wyjasnit,
2e czekamy na pozwolenie na budowq. W trakcie prac okazaNo siq, ze zgodnie
z warunkami przylqczenia ptzez PGE Dystrybucja wskazano, 2e miejsce
przylqczenia projektowanej hali bqdzie w miejscu istniejqcej tablicy gtownej
w budynku dydaktycznym. Okazalo sig, ze budynek dydaktyczny obsluguje moc
50kV, a projektowana hala sportowa rownie2ma projektowanq moc 50 kV. WyjaSnil,
ze kabel poprowadzony do zasilania szkoly biegnie od budynku administracyjnego
CKZ|U na dlugosci 270 m, przekroj potozonego kabla nie zapewnia sprawnego
przesytu energii dla szkoly i projektowanej hali. Dodal, 2e z uzyskanych informacji
wiadomo, ze kabel ten byl juz4 -krotnie przerywany ijest opinia projektantow, ze nie
spelnia wymogow do obslugi obu budynkow. Wyjasnil, 2e chodzi o zaprojektowanie
tego kabla, a koszt dokumentacji to kwota ok, 5.000 zl +Yal, natomiast nie zmianv
kwoty za wykonawstwo,

Ustalono, 2e nale2y wykonai powyzsze prace.

Ad.11
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy SS w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych
i dotyczyNy:

- Starostwa Powiatowego w Mihsku Maz.,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztafcqcego w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot im. M. Sklodowskiej - Curie w Minsku Maz.
- centrum Ksztalceniazawodowego iUstawicznego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Mirisku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.



- Domu Pomocy Spoiecznej Sw, Jozefa w Mieni
Skarbn ik Powiatu przedstawila wniosek Towarzystwa Przyjaciot Ziemi Katuszyriskiej
o srodki finansowe na organizaciq uroczystoSci w dniu i- marca br. w Katuszynie
zwiqzanych z obchodami Swiqta Zolnier; y Wyklgtych. Calkowity koszt zadania to
kwota 2,000 zl.
Starosta wyjaSnif, 2e z przedstawionego w piSmie przebiegu uroczystoSci wynika, ze
mielibysmy sfinansowac poczQstunek i nie proponuje przyznania Srodkow,
Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i nastqpujqco:

djgciem uchwaly,
odjqciem uchwaly,

odjqciem uchwaly,
podjgciem uchwaly,

- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 273116 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

4d.12
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 22lutego br, o godz, g.oo.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e naliczone zostalo dodatkowe
wynagrodzenie roczne za 2015 r. i lqcznie jest to kwota 4,978,456 zl (kwota
wynagrodzenia netto 2,972.000 zt). Zwrocila siq o wyrazenie zgody na wyptatg
wynagrodzen ia rocznego,

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazil zgodg na wyptatg dodatkowego
wynag rodzen ia rocznego.

skarbnik Powiatu przedstawita pismo p. ,, ktora w nawiqzaniu do
upomnieh dotyczqcych zwrotu dotacji za lala 2012-2013 poinformowata, ze w dniu
16 stycznia br, zlo2ona zostata skarga kasacyjna do NSA, w zwiqzku ztym zwrocila
srg o wstrzymanie dzialan do czasu rozstrzygniqcia sprawy.
Zwrocono siq z prosbq o podanie wysokosci kwoty dotacji w 2016 r. przypadajqcej na
sluchacza Policealnej Szkoly Zawodowej ,,Edukator" i Liceum Ogolnoksztaicqcego
dla Dorostych ,,Edukator" w Minsku Maz,

Skarbnik Powiatu zaproponowala, aby dalej prowadzi(r to postqpowanie.
Starosta przychylil siq do powyzszej propozycji i konsekwerrtnie egzekwowac zwrol
dotacji

Ad.13
Protokot posiedzenia w dniu 25 stycznia 2oi6 r, zostal przyigty,



Ad. 14
Zamknigcie pos ied ze n ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu', t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


